
die de vrijgekomen bestuursposten willen 
overnemen.
Cecilia wil wel bestuurslid worden. Dirk stelt 
zich ook kandidaat voor het bestuur, met de 
aantekening die positie op de eerstvolgende ALV 
weer beschikbaar te stellen.
Er wordt voorgesteld meteen – op papier – een 
stemming te houden.
Cecilia en Dirk worden beide unaniem verkozen 
tot nieuwe bestuursleden
Bram zegt nog dat hij het erg jammer vindt dat 
het bestuur stopt en spreekt zijn waardering uit, 
waarop applaus volgt.
Berend verexcuseert zich namens het bestuur 
voor deze vreemde gang van zaken aan de leden 
die nietsvermoedend naar de ALV zijn gekomen. 
Hij stelt voor het laatste deel van de vergadering 
alsnog te gebruiken om vooruit te kijken en met 
elkaar ideeën te delen om Plukbos fijner en 
beter te maken. Hiertoe deelt hij de ideeën die 
het zojuist afgetreden bestuur ter voorbereiding 
op papier had gezet uit. 

Vanuit de vergadering kwamen de volgende 
aanvullingen:
- de vogelhuisjes nog ophangen, op de juiste 
manier
- Insectenhotels plaatsen: Ook dit moet goed 
gedaan worden om niet averechts te werken. De 
Groencoach probeert stadsecoloog Els 
Corporaal te regelen voor een workshop.
- Er zijn veel zaden voor klimplanten. Kunnen 
we daar ook rekjes voor timmeren, of b.v. tegen 
de opslag op laten groeien?
- Kunnen we een grasdak oid creëren bovenop 

de opslag?
- Laten we als beleid invoeren dat er vooral 's 
ochtends water wordt gegeven, dat is het beste 
voor de plantjes.
- Er was vorig weekend een interesssante 
workshop composteren in De Witte Boei. Laten 
we het daar geleerde in praktijk brengen voor de 
composthoop van Plukbos. Waarschijnlijk nodig 
om er een bordje bij te plaatsen met instructies. 
Voorgesteld wordt dat 1 deelvak wordt 
gereserveerd voor materiaal uit de buurt (wrs 
hoofdzakelijk groen, en deels ongeschikt), een 
ander voor voldoende "bruin" materiaal om in te 
mengen, en het derde vak om daadwerkelijk 
compost - b.v. in laagjes "groen" en "bruin" om 
en om  - te maken.
- Er wordt voorgesteld de tuindagen voortaan 
op de eerste ipv de derde zondag van de maand 
te houden. Hierover is geen beslissing genomen.
Wel is er gestemd dat de eerstkomende tuindag 
op 7 mei zal zijn, wat is aangenomen.
Het aftredend bestuur zal z.s.m. een overdracht 
aan de aantreders regelen en wenst hen veel 
succes toe. 
Het nieuwe bestuur zal spoedig een nieuwe 
vergadering organiseren [8 mei].
Berend deelt nog de flyers van de Groenmarkt 
uit als 'ingekomen post'.
Daarna bedankt hij namens het bestuur 
iedereen voor de aanwezigheid en sluit de 
vergadering.
Daarna vraagt hij of er nog animo is voor een 
na-borrel in Plukbos. Vooral na Sander's gulle 
aanbod van open flessen wijn was die er.

Geerke vraagt of het nu beter gaat met Plukbos. 
Sander wil daar graag op reageren. Hij zegt dat 
het bestuur alle zaken die gedaan zijn omarmt. 
Hij geeft aan dat het ook stil heeft gelegen 
omdat Has al zijn taken per direct had 
neergelegd. Geerke zegt dat dat was omdat de 
factuur (facturen) niet betaald waren. Geerke 
zegt dat de sfeer danig is bedorven.
Stijn zegt dat hij als oud-bewoner namens Has 
spreekt. Hij zegt dat het niet correct is om te 
zeggen dat Has de stekker er uit heeft getrokken 
met betrekking tot de NME. Dat is een oneerlijke 
formulering.
Berend zegt dat NME zeer gewaardeerd was en 
dat er met derde partners al voorzien was om dit 
weer te gaan doen. Has heeft toen – terwijl hij 
zijn werkzaamheden al had neergelegd – bij de 
derde partij gezegd dat het niet doorging. Zonder 
overleg. Vandaar die formulering.
Berend zegt dat er voor dergelijk grote bedragen 
als gefactureerd werden op sommige vlakken 
meer professionaliteit verwacht mag worden: 
coördinatie betekent delegeren, mensen 
betrekken; de administratie dient overzichtelijk 
en efficiënt gevoerd te worden. Bram is het daar 
niet mee eens, hij vindt dat alles zeer goed te 
billijken.
Stijn zegt dat het eindresultaat telt, geeft het 
voorbeeld van iemand die je computer repareert: 
dan maakt het toch niet uit hoeveel tijd daar aan 
is besteed. Berend antwoord: wel als daar per 
uur voor wordt gefactureerd.
Er wordt geopperd dat er over gestemd moet 
worden door leden: voor zoveel uur per week, 
afgebakend. Dat vindt instemming bij de leden. 
Stijn zegt nogmaals dat er toch geen probleem is 
als er een subsidie is en een plan.
Een meerderheid van leden vindt de 28 duizend 
euro die is uitgekeerd prima.
Geerke zegt dat Has heel veel pijn heeft van dit 
conflict.
Cecilia stelt voor om te stemmen over een 
wel/niet betaalde coördinator.
Bram ondersteunt dit. Sander voegt toe dat er 
dan ook gepraat moet worden over 
professionaliteit.

Berend stelt voor de juiste volgorde aan te 
houden: a) stemmen voor wel/niet betaalde 
coördinator; b) bepalen wat de taken van zo’n 
coördinator moeten zijn; c) daar de juiste 
kandidaat bij zoeken.
De aanwezige leden stemmen in overgrote 
meerderheid vóór een betaalde coördinator.
Cecilia heeft een lijstje met voorwaarden/eisen 
voor de coördinator.
Anneke vraagt of er dan wel gezorgd kan worden 
dat er geen overlap is met haar functie van 
groencoach. Ze zegt dat ze dat vervelend zou 
vinden. Sabine zegt dat dat elkaar niet hoeft te 
bijten als het ene in het Plukbos is, en het 
andere de Oostelijke Eilanden bedient.
Bram zegt dat hij het gek vindt om het elkaar uit 
te laten sluiten. Sabine benadrukt dat er wel 
goed moet worden gepraat en besloten wat het 
coördinatorschap inhoudt.
Er wordt echter aangedrongen om direct over te 
gaan op een stemming of Has de betaalde 
coördinator moet zijn. De opmerking van Berend 
dat over personen schriftelijk dient te worden 
gestemd wordt genegeerd.
De leden stemmen per hand opsteken en 
masse voor Has als coördinator
Stijn zegt dat voor veel mensen Has het Plukbos 
ís.
Dirk zegt: misschien had Has meer marionetten 
in het bestuur moeten zetten.
Berend stipt aan dat binnen de gemeente ook 
verschillende meningen zijn over hoe subsidies 
worden besteed. Hij vraagt zich daarna hardop af 
wat nu verder de bedoeling is van deze 
vergadering en meent de agenda bij te moeten 
stellen. Hij vertelt dat hij er moeite mee heeft 
hoe hij in het bestuur is gekomen, en gaandeweg 
de motivatie van Has anders leek te zijn. Hij zegt 
dat hij gezien de nu genomen besluiten afstand 
neemt van zijn bestuursfunctie. Sander zegt ook 
penningmeester af te zijn. En ook Anneke geeft 
aan onder deze omstandigheden niet verder te 
willen in het bestuur.
Er wordt voorgesteld om zsm een nieuwe 
vergadering te beleggen om over een nieuw 
bestuur te praten. Berend stelt dat er nu geen 
bestuur meer is en vraagt of er aanwezigen zijn 

1. Welkom
Berend heet de leden welkom bij de eerste ALV 
van vereniging Plukbos. Berend stelt zichzelf, 
Sander en Anneke kort voor als bestuur.

2. Korte voorgeschiedenis
Plukbos is ontstaan vanuit het idee om gezellig 
in de buurt te gaan tuinieren, en omdat het 
verbindend werkt. Vanuit de visie van de stad en 
algemene duurzaamheid is dit een positief iets. 
Has Cornelissen is hierin kartrekker geweest en 
heeft hier zeer veel tijd en moeite in gestoken. 
Van hem kwam ook het initiatief een vereniging 
op te richten. Na enig aarzelen zijn drie 
bestuursleden toegetreden.
Has heeft ook veel subsidies aangevraagd. Hij 
wilde ook op zeker moment een 
tegemoetkoming voor al het werk dat hij al drie 
jaar in de vereniging stak. Toen het bestuur hier 
in meeging is hij teruggetreden uit het bestuur 
om via zijn bedrijf Groetentuin te kunnen 
factureren. Hij is toen de coördinatie gaan doen.
Na enige tijd ontstond vanuit het bestuur het 
idee dat de geldelijke vergoeding te hoog werd. 
Daar is toen een conflict over ontstaan. Er is 
daar toen een  mediator bij gekomen vanuit de 
gemeente. Daar is een schikking uit gekomen.
Deze vergadering is wat Berend betreft om 
vooruit te kijken.

3. De vergadering
Sabine vraagt hoe het kan dat er een groot 
subsidiebedrag is toegekend dat geoormerkt is 
door de gemeente om hier aan uit te geven en 
dat dan niet daar aan uitgegeven wordt. Hoe het 
kan dat het dan ineens niet wordt toegekend.
Thijs – die destijds nog bestuurslid was – 
reageert hierop dat het niet als donderslag bij 
heldere hemel is gekomen. Gaandeweg is steeds 
aan Has gecommuniceerd dat het bestuur een 
andere mening toegedaan was over de 
wenselijkheid van dergelijk hoge subsidies. 
Weliswaar heeft het bestuur mede de aanvraag 
gedaan, maar was van mening dat niet per sé 
alles uitgegeven hoeft te worden, zeker als 
gebleken is dat bepaalde activiteiten niet tot het 
beoogde resultaat leiden en de investering dus 
niet waard zijn.

Vanuit de leden is er onbegrip voor de door het 
bestuur genomen besluiten. Cecilia zegt dat er 
excuses nodig zijn aan Has. Geerke zegt dat er 
zonder Has geen Plukbos zou zijn, dat wordt 
door de iedereen beaamd, inclusief het bestuur.
Berend benadrukt nogmaals dat er geen 
anti-Has sentiment was in het bestuur, maar dat 
alle vier de bestuursleden onafhankelijk tot 
dezelfde opvatting zijn gekomen: namelijk dat er 
te veel geld in omging en dit niet te 
verantwoorden was met de gefactureerde 
activiteiten.
Bram vraagt wat het probleem is om die 
subsidie gewoon aan Has uit te keren, en dat hij 
dan de invulling zelf doet.
Dirk geeft aan dat juist die subsidie goed is voor 
de professionele begeleiding.
Rodmer geeft aan dat hij mist dat er een 
centrale coördinatie is in Plukbos. Hij vindt dat er 
nu erg weinig gebeurt. Dat mist hij als 
buurtbewoner.
Cecilia geeft aan dat het Plukbos veel voor haar 
betekend heeft. Als zij het gevoel had gehad dat 
er als vrijwilliger iets van haar verwacht werd 
zou ze niet zijn gekomen. Daarnaast vindt ze dat 
er zonder coördinator geen overzicht is. En 
continuïteit is ook belangrijk, en vraagt daarvoor 
Sabine. Anneke zegt dat er juist allemaal tuinen 
zijn die prima functioneren zonder (betaalde) 
coördinatoren. Dat stuit op grote weerstand flink 
wat leden, er wordt gezegd dat dit voor een 
voedselbos niet kan werken. Plukbos is veel te 
groot om zonder coördinator te kunnen 
functioneren. Een aantal leden is het zeer vocaal 
oneens met het bestuur.
Sabine zegt dat het Plukbos ook een initiatief is 
om een groter maatschappelijk item 
bespreekbaar te maken. Vergroening, 
duurzaamheid. Plukbos runnen met alleen 
vrijwilligers is onmogelijk volgens haar.
Bram heeft het over de Vierwindentuin, die 
zonder coördinatie draait – maar vraagt zich 
ernstig af of dat op het formaat van Plukbos wel 
kan.
Cecilia vertelt dat volgens haar Has een grote 
communicator in de buurt is, hij kent zelfs een 
aantal hangjongeren. Ook zegt ze dat het nodig 
is dat er iemand is met veel visie, zoals ook Has 
dat heeft.
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die de vrijgekomen bestuursposten willen 
overnemen.
Cecilia wil wel bestuurslid worden. Dirk stelt 
zich ook kandidaat voor het bestuur, met de 
aantekening die positie op de eerstvolgende ALV 
weer beschikbaar te stellen.
Er wordt voorgesteld meteen – op papier – een 
stemming te houden.
Cecilia en Dirk worden beide unaniem verkozen 
tot nieuwe bestuursleden
Bram zegt nog dat hij het erg jammer vindt dat 
het bestuur stopt en spreekt zijn waardering uit, 
waarop applaus volgt.
Berend verexcuseert zich namens het bestuur 
voor deze vreemde gang van zaken aan de leden 
die nietsvermoedend naar de ALV zijn gekomen. 
Hij stelt voor het laatste deel van de vergadering 
alsnog te gebruiken om vooruit te kijken en met 
elkaar ideeën te delen om Plukbos fijner en 
beter te maken. Hiertoe deelt hij de ideeën die 
het zojuist afgetreden bestuur ter voorbereiding 
op papier had gezet uit. 

Vanuit de vergadering kwamen de volgende 
aanvullingen:
- de vogelhuisjes nog ophangen, op de juiste 
manier
- Insectenhotels plaatsen: Ook dit moet goed 
gedaan worden om niet averechts te werken. De 
Groencoach probeert stadsecoloog Els 
Corporaal te regelen voor een workshop.
- Er zijn veel zaden voor klimplanten. Kunnen 
we daar ook rekjes voor timmeren, of b.v. tegen 
de opslag op laten groeien?
- Kunnen we een grasdak oid creëren bovenop 

de opslag?
- Laten we als beleid invoeren dat er vooral 's 
ochtends water wordt gegeven, dat is het beste 
voor de plantjes.
- Er was vorig weekend een interesssante 
workshop composteren in De Witte Boei. Laten 
we het daar geleerde in praktijk brengen voor de 
composthoop van Plukbos. Waarschijnlijk nodig 
om er een bordje bij te plaatsen met instructies. 
Voorgesteld wordt dat 1 deelvak wordt 
gereserveerd voor materiaal uit de buurt (wrs 
hoofdzakelijk groen, en deels ongeschikt), een 
ander voor voldoende "bruin" materiaal om in te 
mengen, en het derde vak om daadwerkelijk 
compost - b.v. in laagjes "groen" en "bruin" om 
en om  - te maken.
- Er wordt voorgesteld de tuindagen voortaan 
op de eerste ipv de derde zondag van de maand 
te houden. Hierover is geen beslissing genomen.
Wel is er gestemd dat de eerstkomende tuindag 
op 7 mei zal zijn, wat is aangenomen.
Het aftredend bestuur zal z.s.m. een overdracht 
aan de aantreders regelen en wenst hen veel 
succes toe. 
Het nieuwe bestuur zal spoedig een nieuwe 
vergadering organiseren [8 mei].
Berend deelt nog de flyers van de Groenmarkt 
uit als 'ingekomen post'.
Daarna bedankt hij namens het bestuur 
iedereen voor de aanwezigheid en sluit de 
vergadering.
Daarna vraagt hij of er nog animo is voor een 
na-borrel in Plukbos. Vooral na Sander's gulle 
aanbod van open flessen wijn was die er.

Geerke vraagt of het nu beter gaat met Plukbos. 
Sander wil daar graag op reageren. Hij zegt dat 
het bestuur alle zaken die gedaan zijn omarmt. 
Hij geeft aan dat het ook stil heeft gelegen 
omdat Has al zijn taken per direct had 
neergelegd. Geerke zegt dat dat was omdat de 
factuur (facturen) niet betaald waren. Geerke 
zegt dat de sfeer danig is bedorven.
Stijn zegt dat hij als oud-bewoner namens Has 
spreekt. Hij zegt dat het niet correct is om te 
zeggen dat Has de stekker er uit heeft getrokken 
met betrekking tot de NME. Dat is een oneerlijke 
formulering.
Berend zegt dat NME zeer gewaardeerd was en 
dat er met derde partners al voorzien was om dit 
weer te gaan doen. Has heeft toen – terwijl hij 
zijn werkzaamheden al had neergelegd – bij de 
derde partij gezegd dat het niet doorging. Zonder 
overleg. Vandaar die formulering.
Berend zegt dat er voor dergelijk grote bedragen 
als gefactureerd werden op sommige vlakken 
meer professionaliteit verwacht mag worden: 
coördinatie betekent delegeren, mensen 
betrekken; de administratie dient overzichtelijk 
en efficiënt gevoerd te worden. Bram is het daar 
niet mee eens, hij vindt dat alles zeer goed te 
billijken.
Stijn zegt dat het eindresultaat telt, geeft het 
voorbeeld van iemand die je computer repareert: 
dan maakt het toch niet uit hoeveel tijd daar aan 
is besteed. Berend antwoord: wel als daar per 
uur voor wordt gefactureerd.
Er wordt geopperd dat er over gestemd moet 
worden door leden: voor zoveel uur per week, 
afgebakend. Dat vindt instemming bij de leden. 
Stijn zegt nogmaals dat er toch geen probleem is 
als er een subsidie is en een plan.
Een meerderheid van leden vindt de 28 duizend 
euro die is uitgekeerd prima.
Geerke zegt dat Has heel veel pijn heeft van dit 
conflict.
Cecilia stelt voor om te stemmen over een 
wel/niet betaalde coördinator.
Bram ondersteunt dit. Sander voegt toe dat er 
dan ook gepraat moet worden over 
professionaliteit.

Berend stelt voor de juiste volgorde aan te 
houden: a) stemmen voor wel/niet betaalde 
coördinator; b) bepalen wat de taken van zo’n 
coördinator moeten zijn; c) daar de juiste 
kandidaat bij zoeken.
De aanwezige leden stemmen in overgrote 
meerderheid vóór een betaalde coördinator.
Cecilia heeft een lijstje met voorwaarden/eisen 
voor de coördinator.
Anneke vraagt of er dan wel gezorgd kan worden 
dat er geen overlap is met haar functie van 
groencoach. Ze zegt dat ze dat vervelend zou 
vinden. Sabine zegt dat dat elkaar niet hoeft te 
bijten als het ene in het Plukbos is, en het 
andere de Oostelijke Eilanden bedient.
Bram zegt dat hij het gek vindt om het elkaar uit 
te laten sluiten. Sabine benadrukt dat er wel 
goed moet worden gepraat en besloten wat het 
coördinatorschap inhoudt.
Er wordt echter aangedrongen om direct over te 
gaan op een stemming of Has de betaalde 
coördinator moet zijn. De opmerking van Berend 
dat over personen schriftelijk dient te worden 
gestemd wordt genegeerd.
De leden stemmen per hand opsteken en 
masse voor Has als coördinator
Stijn zegt dat voor veel mensen Has het Plukbos 
ís.
Dirk zegt: misschien had Has meer marionetten 
in het bestuur moeten zetten.
Berend stipt aan dat binnen de gemeente ook 
verschillende meningen zijn over hoe subsidies 
worden besteed. Hij vraagt zich daarna hardop af 
wat nu verder de bedoeling is van deze 
vergadering en meent de agenda bij te moeten 
stellen. Hij vertelt dat hij er moeite mee heeft 
hoe hij in het bestuur is gekomen, en gaandeweg 
de motivatie van Has anders leek te zijn. Hij zegt 
dat hij gezien de nu genomen besluiten afstand 
neemt van zijn bestuursfunctie. Sander zegt ook 
penningmeester af te zijn. En ook Anneke geeft 
aan onder deze omstandigheden niet verder te 
willen in het bestuur.
Er wordt voorgesteld om zsm een nieuwe 
vergadering te beleggen om over een nieuw 
bestuur te praten. Berend stelt dat er nu geen 
bestuur meer is en vraagt of er aanwezigen zijn 

1. Welkom
Berend heet de leden welkom bij de eerste ALV 
van vereniging Plukbos. Berend stelt zichzelf, 
Sander en Anneke kort voor als bestuur.

2. Korte voorgeschiedenis
Plukbos is ontstaan vanuit het idee om gezellig 
in de buurt te gaan tuinieren, en omdat het 
verbindend werkt. Vanuit de visie van de stad en 
algemene duurzaamheid is dit een positief iets. 
Has Cornelissen is hierin kartrekker geweest en 
heeft hier zeer veel tijd en moeite in gestoken. 
Van hem kwam ook het initiatief een vereniging 
op te richten. Na enig aarzelen zijn drie 
bestuursleden toegetreden.
Has heeft ook veel subsidies aangevraagd. Hij 
wilde ook op zeker moment een 
tegemoetkoming voor al het werk dat hij al drie 
jaar in de vereniging stak. Toen het bestuur hier 
in meeging is hij teruggetreden uit het bestuur 
om via zijn bedrijf Groetentuin te kunnen 
factureren. Hij is toen de coördinatie gaan doen.
Na enige tijd ontstond vanuit het bestuur het 
idee dat de geldelijke vergoeding te hoog werd. 
Daar is toen een conflict over ontstaan. Er is 
daar toen een  mediator bij gekomen vanuit de 
gemeente. Daar is een schikking uit gekomen.
Deze vergadering is wat Berend betreft om 
vooruit te kijken.

3. De vergadering
Sabine vraagt hoe het kan dat er een groot 
subsidiebedrag is toegekend dat geoormerkt is 
door de gemeente om hier aan uit te geven en 
dat dan niet daar aan uitgegeven wordt. Hoe het 
kan dat het dan ineens niet wordt toegekend.
Thijs – die destijds nog bestuurslid was – 
reageert hierop dat het niet als donderslag bij 
heldere hemel is gekomen. Gaandeweg is steeds 
aan Has gecommuniceerd dat het bestuur een 
andere mening toegedaan was over de 
wenselijkheid van dergelijk hoge subsidies. 
Weliswaar heeft het bestuur mede de aanvraag 
gedaan, maar was van mening dat niet per sé 
alles uitgegeven hoeft te worden, zeker als 
gebleken is dat bepaalde activiteiten niet tot het 
beoogde resultaat leiden en de investering dus 
niet waard zijn.

Vanuit de leden is er onbegrip voor de door het 
bestuur genomen besluiten. Cecilia zegt dat er 
excuses nodig zijn aan Has. Geerke zegt dat er 
zonder Has geen Plukbos zou zijn, dat wordt 
door de iedereen beaamd, inclusief het bestuur.
Berend benadrukt nogmaals dat er geen 
anti-Has sentiment was in het bestuur, maar dat 
alle vier de bestuursleden onafhankelijk tot 
dezelfde opvatting zijn gekomen: namelijk dat er 
te veel geld in omging en dit niet te 
verantwoorden was met de gefactureerde 
activiteiten.
Bram vraagt wat het probleem is om die 
subsidie gewoon aan Has uit te keren, en dat hij 
dan de invulling zelf doet.
Dirk geeft aan dat juist die subsidie goed is voor 
de professionele begeleiding.
Rodmer geeft aan dat hij mist dat er een 
centrale coördinatie is in Plukbos. Hij vindt dat er 
nu erg weinig gebeurt. Dat mist hij als 
buurtbewoner.
Cecilia geeft aan dat het Plukbos veel voor haar 
betekend heeft. Als zij het gevoel had gehad dat 
er als vrijwilliger iets van haar verwacht werd 
zou ze niet zijn gekomen. Daarnaast vindt ze dat 
er zonder coördinator geen overzicht is. En 
continuïteit is ook belangrijk, en vraagt daarvoor 
Sabine. Anneke zegt dat er juist allemaal tuinen 
zijn die prima functioneren zonder (betaalde) 
coördinatoren. Dat stuit op grote weerstand flink 
wat leden, er wordt gezegd dat dit voor een 
voedselbos niet kan werken. Plukbos is veel te 
groot om zonder coördinator te kunnen 
functioneren. Een aantal leden is het zeer vocaal 
oneens met het bestuur.
Sabine zegt dat het Plukbos ook een initiatief is 
om een groter maatschappelijk item 
bespreekbaar te maken. Vergroening, 
duurzaamheid. Plukbos runnen met alleen 
vrijwilligers is onmogelijk volgens haar.
Bram heeft het over de Vierwindentuin, die 
zonder coördinatie draait – maar vraagt zich 
ernstig af of dat op het formaat van Plukbos wel 
kan.
Cecilia vertelt dat volgens haar Has een grote 
communicator in de buurt is, hij kent zelfs een 
aantal hangjongeren. Ook zegt ze dat het nodig 
is dat er iemand is met veel visie, zoals ook Has 
dat heeft.



die de vrijgekomen bestuursposten willen 
overnemen.
Cecilia wil wel bestuurslid worden. Dirk stelt 
zich ook kandidaat voor het bestuur, met de 
aantekening die positie op de eerstvolgende ALV 
weer beschikbaar te stellen.
Er wordt voorgesteld meteen – op papier – een 
stemming te houden.
Cecilia en Dirk worden beide unaniem verkozen 
tot nieuwe bestuursleden
Bram zegt nog dat hij het erg jammer vindt dat 
het bestuur stopt en spreekt zijn waardering uit, 
waarop applaus volgt.
Berend verexcuseert zich namens het bestuur 
voor deze vreemde gang van zaken aan de leden 
die nietsvermoedend naar de ALV zijn gekomen. 
Hij stelt voor het laatste deel van de vergadering 
alsnog te gebruiken om vooruit te kijken en met 
elkaar ideeën te delen om Plukbos fijner en 
beter te maken. Hiertoe deelt hij de ideeën die 
het zojuist afgetreden bestuur ter voorbereiding 
op papier had gezet uit. 

Vanuit de vergadering kwamen de volgende 
aanvullingen:
- de vogelhuisjes nog ophangen, op de juiste 
manier
- Insectenhotels plaatsen: Ook dit moet goed 
gedaan worden om niet averechts te werken. De 
Groencoach probeert stadsecoloog Els 
Corporaal te regelen voor een workshop.
- Er zijn veel zaden voor klimplanten. Kunnen 
we daar ook rekjes voor timmeren, of b.v. tegen 
de opslag op laten groeien?
- Kunnen we een grasdak oid creëren bovenop 

de opslag?
- Laten we als beleid invoeren dat er vooral 's 
ochtends water wordt gegeven, dat is het beste 
voor de plantjes.
- Er was vorig weekend een interesssante 
workshop composteren in De Witte Boei. Laten 
we het daar geleerde in praktijk brengen voor de 
composthoop van Plukbos. Waarschijnlijk nodig 
om er een bordje bij te plaatsen met instructies. 
Voorgesteld wordt dat 1 deelvak wordt 
gereserveerd voor materiaal uit de buurt (wrs 
hoofdzakelijk groen, en deels ongeschikt), een 
ander voor voldoende "bruin" materiaal om in te 
mengen, en het derde vak om daadwerkelijk 
compost - b.v. in laagjes "groen" en "bruin" om 
en om  - te maken.
- Er wordt voorgesteld de tuindagen voortaan 
op de eerste ipv de derde zondag van de maand 
te houden. Hierover is geen beslissing genomen.
Wel is er gestemd dat de eerstkomende tuindag 
op 7 mei zal zijn, wat is aangenomen.
Het aftredend bestuur zal z.s.m. een overdracht 
aan de aantreders regelen en wenst hen veel 
succes toe. 
Het nieuwe bestuur zal spoedig een nieuwe 
vergadering organiseren [8 mei].
Berend deelt nog de flyers van de Groenmarkt 
uit als 'ingekomen post'.
Daarna bedankt hij namens het bestuur 
iedereen voor de aanwezigheid en sluit de 
vergadering.
Daarna vraagt hij of er nog animo is voor een 
na-borrel in Plukbos. Vooral na Sander's gulle 
aanbod van open flessen wijn was die er.

Geerke vraagt of het nu beter gaat met Plukbos. 
Sander wil daar graag op reageren. Hij zegt dat 
het bestuur alle zaken die gedaan zijn omarmt. 
Hij geeft aan dat het ook stil heeft gelegen 
omdat Has al zijn taken per direct had 
neergelegd. Geerke zegt dat dat was omdat de 
factuur (facturen) niet betaald waren. Geerke 
zegt dat de sfeer danig is bedorven.
Stijn zegt dat hij als oud-bewoner namens Has 
spreekt. Hij zegt dat het niet correct is om te 
zeggen dat Has de stekker er uit heeft getrokken 
met betrekking tot de NME. Dat is een oneerlijke 
formulering.
Berend zegt dat NME zeer gewaardeerd was en 
dat er met derde partners al voorzien was om dit 
weer te gaan doen. Has heeft toen – terwijl hij 
zijn werkzaamheden al had neergelegd – bij de 
derde partij gezegd dat het niet doorging. Zonder 
overleg. Vandaar die formulering.
Berend zegt dat er voor dergelijk grote bedragen 
als gefactureerd werden op sommige vlakken 
meer professionaliteit verwacht mag worden: 
coördinatie betekent delegeren, mensen 
betrekken; de administratie dient overzichtelijk 
en efficiënt gevoerd te worden. Bram is het daar 
niet mee eens, hij vindt dat alles zeer goed te 
billijken.
Stijn zegt dat het eindresultaat telt, geeft het 
voorbeeld van iemand die je computer repareert: 
dan maakt het toch niet uit hoeveel tijd daar aan 
is besteed. Berend antwoord: wel als daar per 
uur voor wordt gefactureerd.
Er wordt geopperd dat er over gestemd moet 
worden door leden: voor zoveel uur per week, 
afgebakend. Dat vindt instemming bij de leden. 
Stijn zegt nogmaals dat er toch geen probleem is 
als er een subsidie is en een plan.
Een meerderheid van leden vindt de 28 duizend 
euro die is uitgekeerd prima.
Geerke zegt dat Has heel veel pijn heeft van dit 
conflict.
Cecilia stelt voor om te stemmen over een 
wel/niet betaalde coördinator.
Bram ondersteunt dit. Sander voegt toe dat er 
dan ook gepraat moet worden over 
professionaliteit.

Berend stelt voor de juiste volgorde aan te 
houden: a) stemmen voor wel/niet betaalde 
coördinator; b) bepalen wat de taken van zo’n 
coördinator moeten zijn; c) daar de juiste 
kandidaat bij zoeken.
De aanwezige leden stemmen in overgrote 
meerderheid vóór een betaalde coördinator.
Cecilia heeft een lijstje met voorwaarden/eisen 
voor de coördinator.
Anneke vraagt of er dan wel gezorgd kan worden 
dat er geen overlap is met haar functie van 
groencoach. Ze zegt dat ze dat vervelend zou 
vinden. Sabine zegt dat dat elkaar niet hoeft te 
bijten als het ene in het Plukbos is, en het 
andere de Oostelijke Eilanden bedient.
Bram zegt dat hij het gek vindt om het elkaar uit 
te laten sluiten. Sabine benadrukt dat er wel 
goed moet worden gepraat en besloten wat het 
coördinatorschap inhoudt.
Er wordt echter aangedrongen om direct over te 
gaan op een stemming of Has de betaalde 
coördinator moet zijn. De opmerking van Berend 
dat over personen schriftelijk dient te worden 
gestemd wordt genegeerd.
De leden stemmen per hand opsteken en 
masse voor Has als coördinator
Stijn zegt dat voor veel mensen Has het Plukbos 
ís.
Dirk zegt: misschien had Has meer marionetten 
in het bestuur moeten zetten.
Berend stipt aan dat binnen de gemeente ook 
verschillende meningen zijn over hoe subsidies 
worden besteed. Hij vraagt zich daarna hardop af 
wat nu verder de bedoeling is van deze 
vergadering en meent de agenda bij te moeten 
stellen. Hij vertelt dat hij er moeite mee heeft 
hoe hij in het bestuur is gekomen, en gaandeweg 
de motivatie van Has anders leek te zijn. Hij zegt 
dat hij gezien de nu genomen besluiten afstand 
neemt van zijn bestuursfunctie. Sander zegt ook 
penningmeester af te zijn. En ook Anneke geeft 
aan onder deze omstandigheden niet verder te 
willen in het bestuur.
Er wordt voorgesteld om zsm een nieuwe 
vergadering te beleggen om over een nieuw 
bestuur te praten. Berend stelt dat er nu geen 
bestuur meer is en vraagt of er aanwezigen zijn 

1. Welkom
Berend heet de leden welkom bij de eerste ALV 
van vereniging Plukbos. Berend stelt zichzelf, 
Sander en Anneke kort voor als bestuur.

2. Korte voorgeschiedenis
Plukbos is ontstaan vanuit het idee om gezellig 
in de buurt te gaan tuinieren, en omdat het 
verbindend werkt. Vanuit de visie van de stad en 
algemene duurzaamheid is dit een positief iets. 
Has Cornelissen is hierin kartrekker geweest en 
heeft hier zeer veel tijd en moeite in gestoken. 
Van hem kwam ook het initiatief een vereniging 
op te richten. Na enig aarzelen zijn drie 
bestuursleden toegetreden.
Has heeft ook veel subsidies aangevraagd. Hij 
wilde ook op zeker moment een 
tegemoetkoming voor al het werk dat hij al drie 
jaar in de vereniging stak. Toen het bestuur hier 
in meeging is hij teruggetreden uit het bestuur 
om via zijn bedrijf Groetentuin te kunnen 
factureren. Hij is toen de coördinatie gaan doen.
Na enige tijd ontstond vanuit het bestuur het 
idee dat de geldelijke vergoeding te hoog werd. 
Daar is toen een conflict over ontstaan. Er is 
daar toen een  mediator bij gekomen vanuit de 
gemeente. Daar is een schikking uit gekomen.
Deze vergadering is wat Berend betreft om 
vooruit te kijken.

3. De vergadering
Sabine vraagt hoe het kan dat er een groot 
subsidiebedrag is toegekend dat geoormerkt is 
door de gemeente om hier aan uit te geven en 
dat dan niet daar aan uitgegeven wordt. Hoe het 
kan dat het dan ineens niet wordt toegekend.
Thijs – die destijds nog bestuurslid was – 
reageert hierop dat het niet als donderslag bij 
heldere hemel is gekomen. Gaandeweg is steeds 
aan Has gecommuniceerd dat het bestuur een 
andere mening toegedaan was over de 
wenselijkheid van dergelijk hoge subsidies. 
Weliswaar heeft het bestuur mede de aanvraag 
gedaan, maar was van mening dat niet per sé 
alles uitgegeven hoeft te worden, zeker als 
gebleken is dat bepaalde activiteiten niet tot het 
beoogde resultaat leiden en de investering dus 
niet waard zijn.

Vanuit de leden is er onbegrip voor de door het 
bestuur genomen besluiten. Cecilia zegt dat er 
excuses nodig zijn aan Has. Geerke zegt dat er 
zonder Has geen Plukbos zou zijn, dat wordt 
door de iedereen beaamd, inclusief het bestuur.
Berend benadrukt nogmaals dat er geen 
anti-Has sentiment was in het bestuur, maar dat 
alle vier de bestuursleden onafhankelijk tot 
dezelfde opvatting zijn gekomen: namelijk dat er 
te veel geld in omging en dit niet te 
verantwoorden was met de gefactureerde 
activiteiten.
Bram vraagt wat het probleem is om die 
subsidie gewoon aan Has uit te keren, en dat hij 
dan de invulling zelf doet.
Dirk geeft aan dat juist die subsidie goed is voor 
de professionele begeleiding.
Rodmer geeft aan dat hij mist dat er een 
centrale coördinatie is in Plukbos. Hij vindt dat er 
nu erg weinig gebeurt. Dat mist hij als 
buurtbewoner.
Cecilia geeft aan dat het Plukbos veel voor haar 
betekend heeft. Als zij het gevoel had gehad dat 
er als vrijwilliger iets van haar verwacht werd 
zou ze niet zijn gekomen. Daarnaast vindt ze dat 
er zonder coördinator geen overzicht is. En 
continuïteit is ook belangrijk, en vraagt daarvoor 
Sabine. Anneke zegt dat er juist allemaal tuinen 
zijn die prima functioneren zonder (betaalde) 
coördinatoren. Dat stuit op grote weerstand flink 
wat leden, er wordt gezegd dat dit voor een 
voedselbos niet kan werken. Plukbos is veel te 
groot om zonder coördinator te kunnen 
functioneren. Een aantal leden is het zeer vocaal 
oneens met het bestuur.
Sabine zegt dat het Plukbos ook een initiatief is 
om een groter maatschappelijk item 
bespreekbaar te maken. Vergroening, 
duurzaamheid. Plukbos runnen met alleen 
vrijwilligers is onmogelijk volgens haar.
Bram heeft het over de Vierwindentuin, die 
zonder coördinatie draait – maar vraagt zich 
ernstig af of dat op het formaat van Plukbos wel 
kan.
Cecilia vertelt dat volgens haar Has een grote 
communicator in de buurt is, hij kent zelfs een 
aantal hangjongeren. Ook zegt ze dat het nodig 
is dat er iemand is met veel visie, zoals ook Has 
dat heeft.


